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Protokół ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 6 lutego 2019 r. 
 

Nr 1/VIII/2019 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 1/VIII/2019 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                           i Opieki Społecznej; 

Nr 1/VIII/2019 Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Nr 1/VIII/2019 Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 6 lutego 2019 r. 

o godzinie 9:00, zakończyło o 11:10. W posiedzeniu brało udział 14 radnych. Nieobecny radny Zbigniew 

Górski. Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. Spoza Komisji w posiedzeniu 

uczestniczyli Burmistrz Otmuchowa – Jan Woźniak, Skarbnik - Sebastian Salecki, Radca Prawny – 

Eugeniusz Kowaluk. 
 

Porządek posiedzenia 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie za 2018 rok; 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) przeprowadzenia wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Rysiowice; 

2) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach dożywiania 

dzieci z Gminy Otmuchów uczęszczających do żłobków, przedszkoli i szkół; 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 

4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 

5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony 

Środowiska i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 

6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi Rady Miejskiej w Otmuchowie na 

2019 rok; 

7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 

8) zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 

rok; 

9) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 

10) określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikat od opłaty jednorazowej za przekształcenie 

prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności 

tych gruntów; 

11) wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty 

i ustalenia stawki opłaty za pojemnik oraz ustalenia sposobu obliczania tej opłaty; 

12) powołania spółki celowej Dom Opieki „Skalnik” Spółka z o.o. w Otmuchowie; 

13) uchylenia Uchwały Nr III/27/2018 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie 

budowy oczyszczalni cieków; 

14) rozwiązania sprawy oczyszczania ścieków; 

15) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu budżetu w 2019 roku 

Gminy Otmuchów; 

16) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2019 rok; 

17) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Ad 1.  
 

Radny Burski zapytał Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o powołanie i stan spółki energetycznej oraz 

o proces likwidacji wodociągów i windykacje dotyczące osób niepłacących czynszu. 

Radny Napora odpowiedział, że brak jest informacji szczegółowych dotyczących stanu spółki energetycznej, 

dodał, że będzie to poruszane na najbliższym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Odnośnie procesu likwidacji 

wodociągów stwierdził, że rzecz dotyczy roku 2018 i jest zdania, że nie można przedłużać tego procesu. 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja byłaby zainteresowana tym, by egzekucje windykacyjne były 

skuteczne.  

Radny Zięba zapytał, kto jest w zarządzie energetyki. 
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Burmistrz odpowiedział, że prezesem spółki jest delegat, przedstawiciel Polskiego Solaru, 

a przedstawicielem Gminy jest Pani Anna Pyka. Gmina ma 51% udziałów, a Polski Solar 49%.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Otmuchowie za 2018 rok. 

Głosowanie: 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 0  

   wstrzymało się. 
 

Ad 2.  

1) przeprowadzenia wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Rysiowice; 
 

Burmistrz wyjaśnił, że Sołectwo Rysiowice ma w swoim statucie zapis, że to Rada Miejska zarządza 

przeprowadzenie wyborów sołeckich, odmiennie niż to jest w pozostałych sołectwach, gdzie Burmistrz 

zarządza przeprowadzenie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.   

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

2) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach 

dożywiania dzieci z Gminy Otmuchów uczęszczających do żłobków, przedszkoli i szkół; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności 

Gospodarczej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 
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Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony 

Środowiska i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 
 

Radny Zięba zapytał Przewodniczącą Komisji, dlaczego w planie nie uwzględniono np. rewitalizacji 

Stadionu w Otmuchowie i plan nie jest rozbity np. na poszczególne kwartały. 

Radna Ludwa odpowiedziała, że to plan ramowy i można go uzupełnić. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi Rady Miejskiej w Otmuchowie 

na 2019 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2019 rok; 
 

Radny Burski zapytał, czy wyłoniono wykonawcę na Dom Pomocy Społecznej. 

Burmistrz odpowiedział, że nie, ponieważ nie ma wykonawców i trzeba będzie zapytać Prezesa Zamówień 

Publicznych, czy można to skorygować. Burmistrz dodał, że Firma WAZBUD z Grodkowa wygrała przetarg 

na prace przy ul. Krakowskiej. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

8) zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Otmuchowie na 

2019 rok; 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

9) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

10) określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikat od opłaty jednorazowej za przekształcenie 

prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 

własności tych gruntów; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

11) wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej 

opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik oraz ustalenia sposobu obliczania tej opłaty; 
 

Radny Golonka zapytał, co z ludźmi zameldowanymi, ale nie mieszkającymi. 

Przewodniczący zapytał, co z ludźmi mieszkającymi a nie zameldowanymi.  

Burmistrz odpowiedział, że zgłaszane sytuacje będą sprawdzane.  

Radny Zięba zapytał, czy nie ma innego wyjścia niż podwyżki cen. 

Radca odpowiedział, że zawarto umowę na lata 2017-2018-2019 z firmą REMONDIS. W między czasie 

RIPOK podniósł ceny i będzie to kosztowało ponad milion złotych. Dodał, że koszty na RIPOK wzrosły, ale 

ilość śmieci również. Poinformował, że wystąpiono do Marszałka Województwa o zniesienie przywiązania 

do konkretnego RIPOK 

Burmistrz poinformował, że Gmina weszła w spór z Nysą, dodał, że do wody można dopłacać, do śmieci 

nie.  

Radny Burski zapytał, cyz śmieci są segregowane. 

Burmistrz odpowiedział twierdząco. 

Skarbnik poinformował, że ustawodawca przesunął termin o rok. W tej chwili wywóz śmieci to kwota 

83 tys. zł, a według REMONDIS jest to kwota znacznie większa, dodał, że ustawa o utrzymaniu czystości 

mówi, iż gmina nie może zarabiać na śmieciach. 

Radny Łucki zapytał co w sytuacji, gdy ktoś już zapłacił za cały rok z góry. 

Burmistrz odpowiedział, że w takiej sytuacji będzie korekta. 

Radny Napora powiedział, że jest przekonany co do stawek, że są właściwe, ale chciałby wiedzieć, ile to 

będzie kosztować naprawdę, a tego wyliczenia w uzasadnieniu nie ma. Dodał, że są kary za brak 
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segregowania śmieci i zapytał, czy nie będzie w tej sytuacji odpowiedzialności zbiorowej. Dodał, że ustawa 

nakłada obowiązek na gminy, że w 2020 roku 35% odpadów ma być odnawialnych, w stosunku do masy 

oddanej w roku 95. 

Radny Zięba zapytał, czy nie będzie tak, że powstaną dzikie wysypiska śmieci lub osoby, które będą 

zmuszone płacić 30 zł, będą te śmieci palić.  

Burmistrz przyznał rację radnemu Naporze, że ścisłe obliczenia nie są ujęte w uzasadnieniu, brak 

np. kosztów osobowych, transportu, kosztów PSZOK. Burmistrz dodał, że przez wiele lat gmina była 

obsługiwana przez firmy, które miały ryczałt, koszty były przeliczane na 1 mieszkańca i do tej pory było to 

realizowane bez dopłat. Poinformował, że dopóki będą punkty zbierania odpadów, gmina ma kontrolę 

nad segregacją, potem Spółdzielnie będą musiały sobie radzić same.  

Radny Warchał stwierdził, że są to obostrzenia dla mieszkańców i zasugerował petycję do Ministra, 

w sprawie dopłat do śmieci. 

Burmistrz odpowiedział, że pieniądze te wracają np. na zakup sprzętu w dużych miastach, w małych nie. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 

1 radny wstrzymał się od głosu. 
 

12) powołania spółki celowej Dom Opieki „Skalnik” Spółka z o.o. w Otmuchowie; 
 

Radny Napora zauważył, że istniały wcześniej dwie spółki – Zamek i Wodociągi i zapytał czym miałaby się 

ta spółka zajmować. 

Burmistrz odpowiedział, że mamy te same wątpliwości. Bank Gospodarstwa Krajowego podpowiedział nam, 

gdzie należy szukać środków finansowych. Burmistrz poinformował, że jako gmina, nie uzyskalibyśmy 

pieniędzy na ten cel. Powołując spółkę celową, będziemy mogli pozyskać środki na zakończenie tej 

inwestycji, a potem Dom Opieki jako spółka będzie mogła prowadzić zadania gminy i działalność 

komercyjną w postaci przyjmowania pensjonariuszy. Dodał, że gmina nie otrzyma pieniędzy na 

wyposażenie DPS z Urzędu Wojewódzkiego. 

Radny Wąsowicz zapytał, kiedy spółka będzie mogła pozyskać środki, czy na etapie budowy inwestycji, czy 

dopiero po jej zakończeniu. 

Burmistrz odpowiedział, że w zapisie będzie adaptacja i wyposażenie i dodał, że to nie jest mus, tylko 

możliwość.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

1 radny wstrzymał się od głosu; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

13) uchylenia Uchwały Nr III/27/2018 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie budowy oczyszczalni cieków; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
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- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

14) rozwiązania sprawy oczyszczania ścieków; 
 

Radny Napora oznajmił, że treść uchwały nie różni się od uzasadnienia i nie jest za uchwałą, która mówi, 

że Rada „coś widzi” i dodał, że jest tu niejasność.  

Radny Wąsowicz oznajmił, że zgadza się z przedmówcą.  

Radny Napora dodał, że to uchwała intencyjna, która nie określa sposobu i nie należy mieszać dwóch rzeczy 

– opłaty i kanalizowania południa gminy.  

Burmistrz stwierdził, że istotnie, zapis jest niefortunny, ale można go skorygować. Odniósł się też do 

wypowiedzi radnego Napory i krótko nakreślił potrzebę zajęcia się sprawą oczyszczania ścieków na terenie 

gminy, kłopotów z odprowadzaniem ścieków, ilością i jakością tych ścieków, terminem pobierania próbek 

i dodał, że nie można sprawdzić w jaki sposób w laboratoriach prowadzone są badania.  

Radny Burski zapytał, czy nie będzie problemów, skoro mamy kolektor. 

Radca odpowiedział, że Gmina Otmuchów jest uzależniona, a mamy na celu uniezależnienie się. 

Zaproponowano zmianę zapisu w § 1 z „widzi konieczność” - na „wskazuje na konieczność”. 
 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały z wniesionymi poprawkami w § 1.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

15) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu budżetu w 2019 roku 

Gminy Otmuchów; 
 

Radny Burski zapytał, dlaczego jest tak długi termin tej pożyczki, aż do 2034 roku. 

Skarbnik odpowiedział, że czym dłuższy jest okres, tym mniejsze oprocentowanie. Dodał, że dzisiaj gminy 

planują długoterminowe spłaty zobowiązań.  

Radny Burski zauważył, że 12 milionów zł ma kosztować rewitalizacja miasta i zapytał, ile jest 

dofinansowania. 

Skarbnik odpowiedział, że zadanie to 12 300 tys. zł, natomiast dofinansowanie 4 900 tys. zł.  

Radny Napora dodał, że upoważniono w grudniu 2018 r. Burmistrza Otmuchowa do zaciągnięcia kredytu 

i zapytał, czy o to chodzi. 

Skarbnik potwierdził.  

Burmistrz za pozwoleniem Przewodniczącego, poprosił o wypowiedź w sprawie rewitalizacji kierowniczkę 

Wydz. RP Monikę Kowalską, która omówiła krótko formę i terminy zapłat za poszczególne etapy prac przy 

rewitalizacji i zakomunikowała, że po przetargach kwota jest inna.  

Radny Burski zapytał, czy ul. Żeromskiego jest już zapłacona.  

Burmistrz odpowiedział, że to podwykonawcy. 

Skarbnik wyjaśnił, że wykonawca ma zawarte w umowie, że gdyby stracili 5 mln zł, to on nie dostanie nic.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

16) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2019 rok; 
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Skarbnik wyjaśnił czego dotyczą złożone autopoprawki do budżetu i do wieloletniej prognozy finansowej. 

Burmistrz poinformował, że w Załączniku nr 2, Dział 600, wydatki – zmniejszono kwotę ze 100 tys. zł do 50 

tys. zł w związku z tym, że powiat skorygował zapis, myśmy też to zrobili. W Dziale 852 zaistniała zmiana – 

zmniejszenie wydatków na Skalnik z 2,5 mln zł na 1 100 tys. zł oraz w Dziale 900 – zwiększamy kwotę na 

oświetlenie uliczne z 50 tys. zł na 100 tys. zł. 

Radny Zięba zapytał, czy wiadomo, gdzie będzie wymiana oświetlenia. 

Burmistrz odpowiedział twierdząco i dodał, że np. już w sobotę będzie to w Janowej. Poinformował, 

że zwiększenie spłat kredytów uwidocznione jest w Załącznikach 4 i 5. 

Radny Napora zauważył, że przyjmowano budżet z deficytem 11 milionów złotych, a teraz jest już mniej. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Autopoprawkę do projektu uchwały w tej sprawie. Uwag nie 

zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

17) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Skarbnik poinformował o przeniesieniu wydatków Skalnika na przyszły rok. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały autopoprawkę do projektu uchwały w tej sprawie. Uwag nie 

zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska   
 

1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

       i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej         Michał Warchał 

 

 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                         Anna Ludwa 

 

 

3. Z-ca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi ........................................ 

                                                                                                                          Aleksander Pacławski 

 

 

4. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców   ......................................... 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi          Sylwester Łucki 

 


